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ZAPISNIK 

SA 18. SJEDNICE VMO  
 

18. sjednica VMO Turnić održana je 23.02.2010. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Turnić, Franje Čandeka 36b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Viktor Požgaj, predsjednik VMO 
- Ida Zoričić, zamjenik predsjednika VMO 
- Gino Bonetta, član VMO 
- Marin Grgurić, član VMO 
- Niko Laća, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice VMO Turnić: 
Vijeće je jednoglasno, bez primjedbi usvojilo zapisnik sa 17. sjednice. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1. Izvještaj o radu VMO u 2009. godini 
2. Financijski plan VMO za 2010. godinu 
3. Predstavka suvlasnika stanova iz Ulice A.Barca 3c 
4. Pritužba grañana iz Ulice A.R.Španca na komunalne prioritete 
5. Predstavka Dajan Madžarević, A.R.Španca 1 
6. Predstavka ovlaštene osobe suvlasnika stanova F.Čandeka 36 
7. Predstavka stanara Šibenska 1 
8. Razno 

 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
Nakon kraće analize i diskusije Vijeće donosi 
Zaključak: 

• Izvješće o radu Vijeća za 2009. godinu jednoglasno se usvaja. 

 
 
AD 2 
Vijeće je analiziralo financijski plan u odnosu na već usvojeni program rada za 2010. 
godinu, te je donijelo 
 



  2 

     Zaključak: 

• Financijski plan Vijeća MO Turnić za 2010. godinu jednoglasno se usvaja. 

 
AD 3 
Predstavku u vezi kršenja prometnih pravila  u Ulici A.Barca uputili su stanari sa adrese A.Barca 
3c. Istu predstavku uputili su Prometnoj policiji i Rijeka prometu. 
 
 
    Zaključak: 

• Vijeće se ne smatra nadležnim za rješavanje ovoga  problema. Obzirom da su 
grañani poslali istu predstavku nadležnima, Vijeće po ovom pitanju neće poduzimati 
nikakve mjere. 

 

AD 4 
Putem i-maila grañanin Tomislav Dundović uputio je pritužbe vezano za predlaganje komunalnih 
prioriteta u Ulici A.R.Španca, konkretno u vezi ureñenja okoliša zgrade A.R.Španca 5, optužujući 
člana Vijeća gosp. Niku Laća da je iskoristio svoj položaj za ureñenje okućnice. Nakon čitanja svih 
materijala vezano za postupak oko prioriteta Vijeće donosi 

 
    Zaključak: 

• Pismeno odgovoriti gosp. Dundović da prošli saziv Vijeća koji je i zaprimio prijedlog 
za uvrštenje radova u komunalne prioritete nije načinio nikakvu pogrešku, a u to 
vrijeme gospodina Laća nije ni bio član Vijeća, pa optužbe ne stoje. Vijeće se nada 
da će grañani iz ulice A.R.Španca dostaviti ove godine svoje prijedloge  za uvrštenje 
u komunalne prioritete. 

 
AD 5 
Vijeću se obratio u ime stanara Dajan Madžarević, A.R.Španca 1 u vezi manjih betoniranja u 

okućnici. 
       Zaključak: 

• Radovi će se uvrstiti u komunalne prioritete za narednu godinu. 
 
AD 6 
Predstavnik suvlasnika stanara sa adrese F.Čandeka 36, gosp. Mlacović uputio je predstavku u 
kojoj traži da se sanira podzid uz stepenište koji se odvojio od stepeništa i mogao bi pasti. 
        Zaključak: 

• Predstavku proslijediti Odjelu za komunalni sustav, Direkciji zajedničke komunalne 
djelatnosti na daljnji postupak. 

 
AD 7 
Dean Caput iz Šibenske 1 ukazuje na komunalne  probleme oko njegove zgrade. 
               Zaključak: 

• Vijeće zaključuje da će se uviñajem na terenu utvrditi potrebni radovi. Uviñaj će 
izvršiti predsjednik Vijeća gosp. Požgaj i član Vijeća gosp. Grgurić. 

 
AD 8 
 Vijeće je konstatiralo da će na jednoj od idućih sjednica donijeti odluku o ranijem obilježavanju 
Dana MO radi predstojećih izbora za Vijeće MO.  
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Turnić: 
 

Darinka Ban Viktor Požgaj 
 


